
Een groot park aan het Harmoniegebouw 
Als je het Harmoniepark bezoekt, is het je ongetwijfeld al opgevallen. Samen met het 
Albertpark en het park rond het provinciehuis heb je een mooie parkzone midden in de 
dichtbevolkte, omliggende wijken.

Verkeersknooppunt
Alleen is het drukke verkeer rondom zo 
geregeld dat het moeilijk is om van het 
ene park naar het andere te stappen. Dat 
verkeer rondom verloopt ook vaak stroef. 
Auto’s kunnen maar een beperkt aantal 
kanten op en moeten vaak omrijden om 
hun bestemming te bereiken. De fietsroutes 
zijn totaal onlogisch en zorgen ervoor dat 
fietsers onnodig omrijden. Bovendien heeft 
één van de drukste overstappunten voor 
trams en bussen nauwelijks genoeg ruimte 
op de perrons om de vele passagiers te laten 
in- en uitstappen. 

Tijd om dat te verbeteren
Er is ruimte voor verbetering. Op voorstel 
van de districtsburgemeester Paul Cordy en 
de meerderheid in de districtsraad heeft het 
district daarom het initiatief genomen om 
samen met de stad alle betrokken partners 
rond de tafel te brengen: stad, districten 
Antwerpen en Berchem, De Lijn en het 

Agentschap Wegen en Verkeer. We werken 
de plannen uit zodat we de komende jaren 
het hele gebied beter kunnen organiseren. 
Zo willen we de doorstroming van auto’s 
en fietsers verbeteren, tram- en busreizigers 
meer ruimte geven en vooral: de drie parken 
beter met elkaar verbinden. Dan kunnen 
wandelaars en buurtbewoners op een veilige 
en comfortabele manier de parken bereiken 
en van buurt naar buurt wandelen. 

Voorwoord 

Beste lezer

De winterbanden werden op 
auto’s geplaatst, de dikkere 
schoenen komen uit de kast.

Het einde van het jaar heeft, 
buiten cadeautjes onder de 
kerstboom, ook heel leuk 
fi nancieel nieuws: de stad 
Antwerpen verlaagt immers 
de gemeentebelasting op je 
aanslagbiljet voor de inkomsten 
van 2023! Zo daalt het bedrag 
van de gemeentebelastingen met 
12,5 procent. Wat een geschenk 
door een gezond beleid.

Ondertussen blijven al onze 
bestuursleden en mandatarissen 
hard aan het werk voor jou en 
voor onze samenleving.

Bij deze wil ik als voorzitter al 
mijn bestuursleden en helpende 
leden enorm bedanken voor alle 
hulp het afgelopen jaar.

Mag ik je een heel fi jne 
Kerstperiode wensen? En nadien 
proosten we op een leuk, gezond 
en zeker spannend 2024.

Bart Steyaert 
Voorzitter N-VA  
District Antwerpen

Voor ons is het belangrijk te polsen naar wat er leeft in een wijk, wat goed is, 
wat beter kan. Elke insteek is belangrijk voor ons. Met een wijkbezoek komen 

onze mandatarissen en bestuursleden op bezoek in jouw buurt.

Noteer volgende data in je kalender 2024 en kom zeker even langs voor een 
babbel tussen 10 en 13.00 uur in jouw buurt op:

6 januari: Luchtbal
3 februari: Theaterbuurt, Kasteelpleinstraat 
2 maart: Markgrave, Generaal Lemanstraat

De eerste wijkbezoeken van 2024
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Veldrijden
Na de succesvolle editie van vorig jaar, kan je op vrijdag 22 december op Linkeroever weer een gratis initiatie veldrijden volgen 
op hetzelfde parcours als de profs.

Op zaterdag 23 december vormt het Sint-Annastrand op Linkeroever opnieuw het decor voor de wereld-
beker veldrijden. “Op vrijdag 22 december kan je het uitdagende parcours al  komen uittesten, voordat 
de profs er de dag nadien op zullen rijden. De Antwerpenaar kan zo zelf proeven van het veldrijden, een 
echte Vlaamse volkssport. Het belooft weer een sportieve ervaring te worden”, vertelt districtsschepen 
van Sport Charlie Van Leuffel.

De initiaties veldrijden zijn een samenwerking tussen het district Antwerpen en 
jeugdwerkorganisatie Jespo. Via www.districtantwerpen.be vind je meer informatie.

Jeugdig en ambitieus:

jongerenvoorzitter Sven Lievens aan het woord 
Bij N-VA District Antwerpen is de jeugd niet enkel de toekomst, maar ook 
het heden. Met een elfkoppig jongerenbestuur organiseren we lezingen en 
debatteren we met politici over de impact van hun beleid op jongeren. 

Zo hebben we onze bezorgdheden over het Antwerpse nachtleven kenbaar 
gemaakt aan Koen Kennis, planden we met Annick De Ridder een gegidst 
bezoek aan het Havenhuis, spraken we met Els Van Doesburg over betaal-
baar wonen in de stad en doken we met Peter Wouters in de wondere wereld 
van de diamantsector.

Heb je zin om deel uit te maken van die groeiende groep? Je kan ons aanspreken 
op de verschillende vergaderingen en evenementen. Of wil je deelnemen aan 
onze activiteiten? Stuur een mailtje naar sven.lievens@n-va.be

Het eerstvolgende evenement op het programma is het debat over het 
toekomstige cultuurbeleid met stadsschepen Nabilla Ait Daoud. 

“Onze afdeling is een goede mix van leeftijden en achtergronden.  
Dat maakt het des te interessanter om samen te werken”, zegt  
voorzitter van Jong N-VA District Antwerpen Sven Lievens.

Gevonden Dinsdag: appelbol, worstenbrood en  
een nieuwjaarsbabbel 
Op verloren maandag hebben onze districtsraadsleden commissie. Omdat ze je graag willen ontmoeten, organiseert N-VA 
District Antwerpen de dag erna, op dinsdag 9 januari 2024, ‘Gevonden Dinsdag’. Ze trakteren de leden dan op appelbollen en 
worstenbrood. Een traditie van weleer en een schoon gebaar uit onze rijke Antwerpse stadsgeschiedenis.

Voor de leden van N-VA District Antwerpen is dat gratis. Ben je lid van een andere 
afdeling of wil je graag iemand meebrengen die nog geen lid is? Dan kunnen jij/zij 
meesmullen op ons samenzijn aan de prijs van 12 euro. De niet-leden kan je natuurlijk 
aanraden om lid te worden, dat zijn twee vliegen in één klap. En als ze in ons district 
wonen wordt het ook voor hen een gratis evenemenent.

Schrijf je in via onze agenda en zak op dinsdag 9 januari 2024 tussen  
18 en 20.00 uur af naar het Stadsmagazijn gelegen in de Keistraat 5/7.  
Gezellig samen zijn, dat doen we graag bij N-VA District Antwerpen.

Schepen bevoegd voor o.a. 
Sport Charlie Van Leuffel



De N-VA voor u aan het werk

‘Winvesteringen’ in Antwerps 
sportlandschap

Ook in 2023 pompen we maar liefst 
2.215.000 euro aan investerings-           
subsidies in de sportieve toekomst van 
onze stad. Daarbij manifesteren tientallen 
erkende Antwerpse sportclubs zich als 
‘subsidiedurvers’, want stuk voor stuk 
durven ze het aan om samen met de stad 
substantieel te investeren in de jeugd- en 
clubwerking en in de infrastructuur. En 
daar wordt niet alleen de sportvereniging 
in kwestie beter van. Zulke volgehouden 
‘winvesteringen’ zijn de beste garantie 
voor een robuust, divers en duurzaam 
Antwerps sportlandschap.  

Peter Wouters, schepen van Sport

Slachthuiswijk wordt volledig nieuw 
stadsdeel

Met de afbraak van het voormalig mili-
eugebouw is de heraanleg van de publieke 
ruimte in de Slachthuiswijk officieel 
gestart. Het project van bijna 40.000 m² 
groene ruimte zal een enorme impuls aan 
het gebied geven. Zo zal de site evolueren 
naar een volledig nieuw stadsdeel. Op 
de plek van het milieugebouw komt de 
Kalverwei, een park met speel- en sport-
plekken.

Annick De Ridder,
schepen van Stadsontwikkeling

Antwerpen verlaagt belastingen

Dankzij het goede bestuur van de afge-
lopen jaren is Antwerpen een financieel 
gezonde stad, en daar doen de inwoners 
nu hun voordeel mee. In 2024 verlagen 
we de aanvullende personenbelasting van 
8 procent naar 7 procent. Afhankelijk 
van inkomen en gezinssituatie zal elke 
Antwerpenaar dat verschil voelen. Ook 
de bedrijven kunnen lastenverlagingen 
verwachten, in functie van verduurza-
ming. Bovendien lost de stad dit jaar haar 
historische schulden af. Wij schuiven dus 
geen schulden door naar onze kinderen en 
kleinkinderen.

Koen Kennis, 
schepen van Financiën

De stad zet in op betaalbare kinderopvang voor elke Antwerpenaar 

Vanaf 1 januari 2024 verhoogt de stad Antwerpen de maximale Kinderopvangtoelage tot 25 euro 
per dag. De stad betaalt dan een deel van de factuur van de ouders rechtstreeks aan het kinder-
dagverblijf. Ook voor de uitbaters van kinderdagverblijven die een vaste prijs hanteren, wordt de 
Kinderopvangtoelage financieel interessanter volgend jaar: zij mogen dankzij de extra steun een 
dagprijs vragen van maximum 38 euro, waar dat nu nog 34 euro is. Zo komt de stad tegemoet aan 
kinderopvanginitiatieven die aankijken tegen hogere kosten voor een kwaliteitsvolle opvang, en blijft 
de kinderopvang meer betaalbaar voor alle ouders in onze stad!

Nabilla Ait Daoud, schepen van Kinderopvang

Handhaving elektrische steps

Ergert u zich ook blauw aan elektrische steps? Terecht, want de cijfers liegen er niet om. Het aantal 
ongevallen met e-steps is op drie jaar tijd maal zeven gegaan. Daarom zetten we stevig in op hand-
having, want gevaarlijk en asociaal rijgedrag is schering en inslag. Op een jaar tijd stelde onze 
Antwerpse politie bijna 2000 overtredingen vast. Er werden ook 150 e-steps in beslag genomen. 
Sommige e-steps halen hallucinante snelheden tot wel 100 kilometer per uur. Dat is levensgevaar-
lijk. Ik zal daarom strengere verplichtingen op tafel leggen, zoals het dragen van een helm en een 
snelheidsbeperking tot 20 kilometer per uur. Ondertussen zullen we wegpiraten op e-steps uit het 
verkeer blijven halen. En voor die ergerlijke rondslingerende deelsteps werken we verder aan een 
systeem met afgebakende parkeerzones zodat gebruikers die niet meer overal kunnen achterlaten. 
De eerste stappen daarvoor zijn gezet. Ik kan niet wachten om er de resultaten van te zien.

Bart De Wever, burgemeester

Betaalbaar huren

De stad renoveerde de iconische Fierensblokken tegenover het Tropisch Instituut. De 107 apparte-
menten worden in de markt gezet als betaalbare huurwoningen. Met dat project richten we ons op 
mensen die net te veel verdienen voor een sociale woning, maar net te weinig om iets te huren op 
de private woningmarkt en die niet in aanmerking komen voor premies of steunmaatregelen. De 
huurprijzen liggen gemiddeld 20 procent onder de prijzen op de private markt. De eerste huurders 
verhuisden al naar de Fierensblokken en de volgende projecten rond betaalbaar huren zijn in voor-
bereiding. Inschrijven kan nog steeds via www.antwerpen.be/betaalbaarhuren. 

Els van Doesburg, schepen van Wonen
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


